
Instandhouding buitensportaccommodaties 
Blijft sporten betaalbaar voor de inwoners uit Boekel en Venhorst 
 

Geacht college, 
 
Mede dankzij de sportverenigingen kan gemeente Boekel zich profileren als ‘Gastvrij en actief’. 
Wij, als sportverenigingen van de gemeente Boekel willen via deze weg onze zorgen uiten over 
het verduurzamingsthema binnen onze gemeente. Met het accommodatiebeleid en de memo 
verduurzaming maatschappelijk vastgoed toont de gemeente betrokkenheid. Met deze 
positieve houding zijn we als buitensportverenigingen blij. Laat dat duidelijk zijn. Waar we 
minder blij mee zijn, zijn de onzekerheden waarmee we als verenigingen de afgelopen 
maanden te maken hebben gekregen. Dat maakt het besturen van onze verenigingen erg lastig. 
 
Als verenigingen willen we graag een steentje bijdragen aan de verduurzaming. De roep om 
algemene verduurzaming wordt steeds luider en de energieprijzen worden steeds hoger. Bij 
sommige verenigingen stijgen de energiekosten komend jaar met tienduizenden euro’s.  
Met onze verantwoordelijkheid om de contributies betaalbaar te houden, zodat alle inwoners 
van Boekel en Venhorst kunnen blijven sporten, is onzekerheid ongewenst.  
 
Beleidslijn buitensportaccommodaties 
Op basis van de beleidslijn vervangings- en uitbreidingsinvesteringen 
buitensportaccommodaties hebben v.v. Boekel Sport en TC Boekel onlangs financiële hulp 
gekregen voor het aanleggen van respectievelijk kunstgrasvelden en padelbanen met 
ledverlichting. Doele Willem III heeft financiële hulp gekregen bij het vervangen van het 
asbestdak, maar wordt voor de gewenste ledverlichting doorverwezen naar de memo 
verduurzaming maatschappelijk vastgoed. Wij begrijpen niet waarom deze basisvoorziening 
niet gesubsidieerd wordt. De gemeente dient uniform om te gaan met dit soort verzoeken 
vanuit sportaccomodaties. 
 
Memo verduurzaming maatschappelijk vastgoed 
Via via hebben wij kennis genomen van de memo verduurzaming maatschappelijk vastgoed. 
Ook hebben wij het krantenartikel d.d. 16 november in het Brabants Dagblad gelezen. De 
gemeente is van mening dat er voldoende subsidiepotjes zijn waar verduurzaming van 
sportaccommodaties uit betaald kunnen worden. Was dat maar zo! 
 
Immers, voor de meeste subsidies komen de projecten voor onze sportverenigingen helaas niet 
in aanmerking. Zo is er voor de ene regeling een minimum bedrag vastgesteld, en betreft de 
andere regeling een lening met een hoge rente of een (te) laag maximum leenbedrag. Vier van 
de in de memo genoemde opties betreffen slechts begeleiding. Het Waarborgfonds Sport is een 
borgstelling, waarmee je in het gunstige geval bij een bankinstelling een lening kunt afsluiten 
tegen een relatief hoge rente. Bovendien gaat de aanvraag gepaard met veel rompslomp en 
hoge kosten. Wij begrijpen niet waarom de gemeente van mening is dat sportverenigingen 
tegen een lage rente van 1,50% zouden kunnen lenen. Was dat maar zo! Zo heeft Boekel Sport 
voor de financiering van de kunstgrasvelden een lening bij de Rabobank gesloten voor een 
zakelijk tarief van 5,6% rente. Ondanks diverse pogingen was het niet mogelijk om een lening 
tegen een lager tarief te krijgen.  
 



Energietarieven 
De energietarieven zijn buitensporig en leiden tot grote kopzorgen bij de sportverenigingen. 
Tienduizenden euro’s hogere energiekosten opvangen, investeren in verduurzaming en ook nog 
eens de contributie betaalbaar houden is onmogelijk. Een energietoeslag van minimaal€ 50 per 
lid, zoals we dat in de regio horen, willen we voorkomen. Dat gaat ons leden kosten, met alle 
gevolgen van dien. Daarnaast kan de instandhouding van de buitensportaccommodaties 
daardoor in gevaar komen. 
 
Om (meer) duidelijkheid te verschaffen jegens de verenigingsbesturen verzoeken wij u om op 
korte termijn te reageren op de volgende punten: 

- Er zijn meerdere subsidieaanvragen in de maak. Voor wat betreft de subsidiabele 
basisvoorzieningen is meer duidelijkheid gewenst. Kunnen de basissportvoorzieningen 
die we in de beleidslijn vervangings- en uitbreidingsinvesteringen 
buitensportaccommodaties per sport worden geïnventariseerd en vastgelegd? 

- Naar aanleiding hiervan kan een beleidslijn in het kader van tegemoetkoming (in de 
vorm van subsidie/lening/…) in de kosten voor verduurzaming worden vastgesteld; 

- De memo verduurzaming maatschappelijk vastgoed is qua subsidiemogelijkheden een 
momentopname. De gemeente ziet geen meerwaarde om een gemeentelijk 
duurzaamheidsfonds in te richten. Wil de gemeente op korte termijn de inventarisatie 
oppakken en met concrete verduurzamingsvoorstellen komen, nu hier een noodzaak 
voor ontstaat voor verenigingen? En hoe gaat de gemeente de sportverenigingen 
hierover in de toekomst informeren? 

- Er zijn gemeenten die de sportverenigingen tegemoet komen op het gebied van de 
stijgende energiekosten. Gaat de gemeente Boekel dat ook doen? 
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